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Blinde og svaksyntes utfordringer med kollektivtilbodet i Hordaland 
 
Det vert vist til E-post frå Norges Blindeforbund, avd. Hordaland til mellom anna SKYSS den 28.08.17: 
 
«Vi takker for dialogmøte med Skyss og Bybanen 22. august. Dette åpner for samarbeidsmuligheter videre 
slik, at vi i fellesskap kan bidra til at kollektivtransporttilbudet i Bergen og Hordaland blir trygt og bedre 
tilrettelagt for blinde og svaksynte. Synshemmede er mer enn de fleste andre grupper, helt avhengige av 
transport. De kan ikke kjøre selv. Derfor vil kollektivtilbudet alltid være en prioritert sak for Blindeforbundet i 
Hordaland. 
 
Vedlagt er presentasjonen som fylkesleder Sølvi Marie Risøy holdt på møtet, og en klagerapport som er 
utarbeidet etter utspørring av Blindeforbundets medlemmer i Hordaland. Vi ber om tilbakemeldinger på 
problemene som fremkommer i rapporten, innen 19. november 2017.  Da er det høstens store 
organisasjonsmøte og medlemmene våre forventer svar innen det.» 
 
Det vert og vist til svar frå SKYSS den 16.11.2017: 
 
Vedlagt ligger svar fra Skyss på rapporten om synshemmedes utfordringer med buss, bane og Skyss. 
 
Vedlegg:  
Rapport frå Skyss om synshemmedes utfordringer med buss, bane og Skyss. 
 
 
 
 
 
 


